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内容概要

选材新颖时效性强　　多以最近半年国内外发生的重大事件为选材依据，内容新颖，时效性强。
　　名师主笔权威预测　　由多所国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师联合编写，充分体现
考试动态，紧密追踪命题趋势。
　　课标话题题材广泛　　选材紧扣课标话题，题材涵盖新闻时事、科普知识、人物故事、文化风俗
、体育休闲等。
　　设题合理题型多样　　试题设置紧密契合中高考要求，“阅读选择+完形填空+任务型阅读”多方
面、多角度提高阅读技能。
　　活页设计操作灵活　　内容按周次设计，活页编排，既有利于教师课堂检测，又适合学生课后自
测，操作灵活方便，节时高效。
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书籍目录

Week One 新闻与时事时文阅读  A 友好使者团团和圆圆  阅读技巧点拔  全球气候变暖给北极熊带来生
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严重Week Two 媒体与广告时文阅读  A 旅行线路  阅读技巧点拔  B 画展、芭蕾舞与音乐会  A 集邮俱乐
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三本最畅销的英国虚构小说  B 咖啡中心、农家乐与泛欧学生竞赛Week Tree 科普与小品时文阅读Week
Four 人文与地理时文阅读Week Five 人物与故事时文阅读Week Six 文化与风俗时文阅读Week Seven 体育
与休闲时文阅读Week Eight 生活与哲理时文阅读参考答案
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章节摘录

　　"In South Korea， the Intemet has become a babysitter，" said LeeKyong Ok， a professor at Duksung
Womens University in Seoul.　　Online role-playing games， where participantsmake friends and band together
in clans， have a strongappeal to Koreans. "One problem with those games isthat you build your online persona
through countlesshours of battles， and you develop a huge emotionalattachment to your game character，" said
Chang WooMin， a one-time online garner.　　Parents report that their children steal money and donot come
home for days and even weeks， practically livingin Internet cafes， and sometimes they refuse to look forjobs and
play games all night and sleep during the day.　　The authorities require lnternet cafes to keep theirdistance from
schools， and they open camps for teenageaddicts and distribute （散发） booklets on the dangers ofgame
addiction. In addition， they are training hundredsof counselors， who visit schools and Internet cafes.　　In the
28，000 Internet cafes in South Korea， minors（未成年人） are banned from entry after 10 pro. Theauthorities
have even discussed reducing the points ofgarners who play for more than three consecutive （连续的） hours.
But such talks have produced no agreement，among concerns that such restrictions would harma high-growth
industry and worsen the problem ofteenagers stealing adult online identification numbers.　　"Sooner or later we
will be able to announceour measures，" the minister for information andcommunication， Rho Jun Hyoung，
said at a newsconference in May. "Since South Korea is one of themost active and developed countries in the
Internet， theworld is paying great attention to what policy we willadopt on this problem."
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媒体关注与评论

　　本套图书以“练”为主，讲练结合，并且按周次设计，非常符合课堂学习的需要；另外，题型多
样，体现了中高考的命题趋势。
　　——李俊和（北京四中英语组组长，特级教师）　　洞悉中高考趋势，优选创新材料；练习层次
高，针对性强；科学解析试题，点拨解题关键。
　　——张石山（全国优秀教师、特级教师）　　本套图书选材新颖，体现英语阅读内容生活化和原
汁原味的特点，紧扣社会热点话题，题材和体裁设置全面，文章长度和试题难度与中高考试题同步。
　　——段永华（湖北高级教师）
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